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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 2. 12. 2019 v přísálí kulturního zařízení od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 18:00 - 20:00 hod.
Přítomno: 15 členů ZM
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Pavla Palátová, Helena Mariánková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Diana Huňková, Marek Švarc

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 8. zasedání

Starostka městyse zahájila zasedání ZM v 18:00 hod., ustanovila ověřovatele zápisu Ing. Dianu Huňkovou a
Marka Švarce, zapisovatele Pavlu Palátovou a Helenu Mariánkovou. Marek Švarc navrhl doplnění programu
o bod č. 14 Petice k výstavbě DOZP.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 8. zasedání ZM Náměšť na Hané.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/1/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 7. zasedání ZM

Předkladatel: Ing. H. Zacpálková
UZ 1-9 vypouštíme z pozorování, usnesení jsou splněna s vyjímkou UZ/7/4c; UZ/7/5; UZ/7/9.
Komentář k jednotlivým bodům:
UZ/7/4a/2019 - společnost PSB servis s.r.o. uhradila smluvní cenu za pozemek. V současné době se připravují
sítě k domu, který společnost koupila (bohužel bude rozkopána komunikace kvůli vodě i kanalizaci)
UZ/7/4b - městys uhradil smluvní ceny za podíly pozemků. Máme další zájemce o pozemky p.č. 1069/1,2,3,
problémem zůstává neochota od jednoho ze spolumajitelů pozemky prodat.
UZ/7/4c - směnná smlouva je připravena, dosud nebyla podepsána
UZ/7/4d - kupní smlouva podána na vklad
UZ/7/5 - žádost nebyla podána, nemáme nadále souhlas od majitele pozemku
UZ/7/6 - návrh komise je jedním z bodů zasedání
UZ/7a,b,c - dle rozpočtových změn a Střednědobého výhledu rozpočtu na období 2020-2022 účetní postupuje
UZ/7/8/2019 - probíhá příprava žádosti
UZ/7/9/2019 - zpracovává se PD
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 7. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/2/2019 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení z jednání rady od 2.9. do 18.11.2019

Předkladatel: Mgr. Marta Husičková

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z jednání rady od 2.9.
do 18.11.2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/3/2019 bylo schváleno.

4. Pozemky

Předkladatel: Ing. Alice Buiglová
4.1 Pozemek p.č. 290/212
Dne 1.10.2019 zveřejnil městys, na základě usnesení 41. jednání rady dne 16.9.2019, UR/41/5/2019 záměr
prodat pozemek p.č. 290/212 orná půda o výměře 930 m2, za 1500,- Kč.
Dne 7.10. žádal o prodej pozemku *** s tím, že cenu pozemku uhradí do 14 dnů po schválení v ZM. *** dne
7.11. uhradil již 2% z ceny pozemku, jak bylo uvedeno v záměru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje prodej části pozemku p.č. 290/212 o výměře 930 m2,
orná půda v k.ú. Náměšť na Hané za smluvní cenu 1500,- Kč tj. 1.395.000,- *** , s tím, že částka 29 685,-
 Kč (tj. 2% ze smluvní ceny) byla již jako záloha kupujícím uhrazena 7.11.2019
ZM pověřuje starostku podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/4a/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. D. Huňková
4.2 Prodej pozemku p.č. 1069/4
Městys získal na základě dražby pozemek p.č. 1069/4. Z tohoto pozemku byla část pozemku oddělena kvůli
autobusové zastávce. Zůstala tak výměra 875 m2. O tento pozemek má zájem *** z Olomouce. Záměr prodat
pozemek byl schválen na 35. jednání rady dne 5.8.2019, záměr byl vyvěšen 14.8.2019. Smluvní cena za 1 m2 je
1 300,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  prodej pozemku p.č.  1069/4 orná půda o výměře
875 m2 v k.ú. Náměšť na Hané za smluvní cenu 1 300,- Kč/m2 tj. za 1 137 500,- Kč *** s tím, že částka
22 750,- Kč (tj. 2% ze smluvní ceny) byla již jako záloha kupujícím uhrazena 20.11.2019. ZM pověřuje
starostku podpisem smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/4b/2019 bylo schváleno.
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Předkladatel: Ing. P. Kurfürst
4.3 Pozemky p.č. 1120/3-5
Manželé *** požádali o prodej pozemků p.č. 1120/3,4,5. Rada projednala tuto žádost na svém jednání dne 9.10.
a neschválila záměr prodeje pozemku a doporučila manželům Hanákovým pronájem těchto pozemků
4 Kč/m2/rok. V případě, že však bude mít zastupitelstvo jiný názor, musí nejdříve schválit záměr prodeje výše
uvedených pozemků a poté o prodeji rozhodnout na dalším zasedání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané neschvaluje záměr prodeje pozemků p.č. 1120/3,4,5.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/4c/2019 bylo schváleno.

5. Podpora neziskových organizací 2020

Předkladatel: Ing. I. Botková
Stejně jako každý rok byla i v letošním roce dána možnost spolkům podat žádost o dotaci na činnost na rok
2020. 4 spolky nedodržely termín podání, všechny spolky prošly veřejnou obhajobou. Výběrová komise podala,
na základě důkladného zvážení, následující návrh přidělených dotací: viz příloha. Dle požadavků spolků, které
se sešly na společné schůzce 7.11.2019, výběrová komise zdůvodňuje i svoje rozhodnutí.

Diskuze:
O. Kašpar Jaká jsou kritéria dotace?
I. Botková Hodnotící komise přijala odůvodnění spolků, které je součástí zápisu a bude poskytnut

zástupcům spolků.
R. Poučová A bude zápis zpřístupněn i veřejnosti?
I. Botková Ano, bude.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje dotace a to takto:
Klub seniorů, spolek - 11 500,- Kč, Divadelní spolek ZA DVEŘMI - 38 000,- Kč, Vzpírání Haná z.s. - 43 500,-
 Kč, T.J. Sokol Náměšť na Hané - 60 000,- Kč, Spolek Dr. Ignáce Feigerleho - 30 000,- Kč, Zelené srdce
Moravy z.s. - 25 000,- Kč, SDH Nové Dvory - 33 000,- Kč, Myslivecký spolek Náměšť na Hané - 50 000,- Kč,
PONYGANG, z.s. - 15 000,- Kč, SDH Náměšť na Hané - 54 000,- Kč, SK Náměšť na Hané 90 000,- Kč.
ZM pověřuje starostku podpisem smluv s neziskovými organizacemi.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/5/2019 bylo schváleno.

6. Dodatek č.2 ke smlouvě o příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti Ol. kraje

Předkladatel: M. Švarc
Od 1.1.2020 požaduje Olomoucký kraj příspěvek na zajištění dopravní obslužnosti ve výši 307. 950,- Kč (částka
je složena z počtu obyvatel x příspěvek 150 Kč na jednoho občana).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje znění dodatku č.2 ke smlouvě o příspěvku na zajištění
dopravní obslužnosti. ZM schvaluje výši příspěvku
307. 950,- Kč. ZM pověřuje starostku podpisem Dodatku č.2.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. UZ/8/6/2019 bylo schváleno.

7. Rozpočet

Předkladatel: V. Drška
Rozpočtové opatření č. 15 k 16.9.2019 tímto RO se rozpočet navyšuje o 78.600,- Kč

Rozpočtové opatření č.  16 k 9.10.2019 tímto RO se objem rozpočtu navyšuje o 147.850,- Kč

Rozpočtové opatření č. 17 k 11.11.2019 tímto se objem rozpočtu nenavyšuje, jedná se o přesun položek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí rozpočtové změny č. 15. k 16.9.2019, č. 16.
k 9.10.2019 a č.17 k 11.11.2019

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/7a/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: V. Drška
Rozpočtové opatření č.18 k 2.12.2019 (Modernizace ZŠ)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje rozpočtové opatření č.18 k 2.12.2019

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/7b/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: M. Hrabal
Rozpočet 2020 viz příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje rozpočet na rok 2020 (příjmy 102.702,- v tis. Kč, výdaje
102.702,- v tis. Kč)

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/7c/2019 bylo schváleno.

8. OZV

Předkladatel: Ing. Diana Huňková
8.1 OZV o místním poplatku ze psů 1/2019 viz příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje OZV č. 1/2019, o místním poplatku ze psů

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/8a/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Ing. Pavel Kurfürst
8.2 OZV č.2/2019, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a
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odstraňování komunálních odpadů

Diskuze:
M. Skoupil Jak se zaúčtovává svoz NO a VO?
P. Kurfürst Do KO se svoz NO a VO nezapočítává, dotuje to obec. Dělá se svoz NO a VO 2x ročně,

protože obec nemá sběrný dvůr. Vybudování sběrného dvora se bude realizovat z dotace.
Z. Ježková Kdy se vybuduje sběrný dvůr a zda-li to bude na pozemku městyse?
M. Husičková Bude to v areálu ZD na Bělidle do 02/2020 podání žádosti o dotaci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  OZV č.2/2019, o místním poplatku za provoz systému
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/8b/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Bc. Ivana Solovská
8.3 OZV č.3/2019, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje OZV č.3/2019, o místním poplatku za užívání veřejného
prostranství

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/8c/2019 bylo schváleno.

9. Dotace 2020

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Dotace 2020 (1. část)
TIC - každoročně městys Náměšť na Hané žádá o dotace z Ol. kraje na Podporu zkvalitnění služeb TIC

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  podání  žádosti  do  programu  Ol.  kraje  Podpora
zkvalitnění TIC

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9a/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Program na podporu investičních projektů v oblasti kultury v Ol. kraji
Městys je vlastníkem amfiteátru. Už řadu let jsou v nevyhovujícím stavu lavičky. Proto rada rozhodla, že bude
vypsáno nabídkové řízení na rekonstrukci těchto laviček. Předkládat nabídky budou stoláři do konce ledna.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání žádosti do Programu na podporu investičních
projektů v oblasti kultury v Ol. kraji 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9b/2019 bylo schváleno.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 6 / 10

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Každý rok žádá městys kraj i o dotaci na kulturní akce. V příštím roce by bylo vhodné požádat o dotaci na hody,
Květiny pro zámeckou paní, letní kino - název Kulturní léto v Náměšti na Hané

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  podání žádosti do Programu na podporu v oblasti
kultury v Ol. kraji 2020 (neinvestiční)

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9c/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Program památkové péče v Ol. kraji 2020
V  rámci  dotačního  titulu  1  -  Obnova  kulutrních  památek  lze  požádat  o  dotaci  na  rekonstrukci  kašny
v zámeckém parku. Stávající stav parku je nevyhovující i vzhledem k množství sňatků (z celkového počtu 67
sňatků bylo 49 v parku).  Bez rekonstrukce kašny nelze provést revitalizaci zeleně. Firma MODOS, která
v letošním roce podala jako jediná z oslovených firem nabídku přislíbila, že zachová nabízenou cenu ve výši
1.000.741,- Kč bez DPH, bohužel technologii vodotrysku už nebude dělat jimi poptávaná firma na letošní rok,
ale firma o 50.000,- + DPH dražší.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání žádosti o dotaci z Programu památkové péče
v Ol. kraji 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9d/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Hasiči
rok 2020 budou vypsané tradiční dotační programy na podporu JSDH.
Zároveň, chceme - li, aby v roce 2021 mohla mít jednotka nové dopravní auto (DA), je třeba požádat už v roce
2020 - dotace ze státního rozpočtu, může být i kofinancování z Ol. kraje.
Další z dotací je dotace ze státního rozpočtu určená na částečnou úhradu zaměstnanců městyse - hasičů
(160.000,- Kč)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání dotací na akceschopnost JSDH

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9e/2019 bylo schváleno.

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Program  Podpora a výstavba cyklostezek
Městys  má  zpracovanou  PD  na  cyklostezku  Náměšť  na  Hané  -  Drahanovice.  Není  zatím  vydáno  SP.
Na výstavbu cyklostezky lze žádat z programu Ol. kraje, SFDI (lze souběh dotace kra, SFDI) i ITI

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  na  cyklostezku  Náměšť
na Hané - Drahanovice

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/9f/2019 bylo schváleno.
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10. Společenská smlouva o provozování kanalizace

Předkladatel: Mgr. M. Husičková
Po důkladném zvážení navrhla rada, aby městys již dále neprovozoval kanalizaci Náměšt na Hané (navíc letos
končí 10 letá lhůta udržitelnosti, kterou po nás požadoval SFŽP) a ČOV a kanalizaci v obci Loučany. K tomuto
závěru  jsme  dospěli  i  při  vzájemném jednání  s  obcí  Loučany.  Jednali  jsme  s  firmou  ARKO a  nakonec
i s Čerlinkou, ta zastupuje obce kolem Litovle (viz společenská smlouva) včetně města Litovel. Ve čtvrtek
14.11. jsme se se starostou obce Loučany Ing. J. Loutockým zúčastnili jednání valné hromady a obě obce byly
jednohlasně přijaty za členy společnosti Čerlinka s.r.o. Této společnosti pronajmeme naši kanalizaci (záměr
pronájmu kanalizace byl radou schválen UR/45/4 2019 a byl vyvěšen 4.11.2019). Nájemné cca 400 000,- Kč
(upřesním po té, co mi Ing.Stoupová pošle) za rok.

Diskuze:
p. Šulc Jak bude vypočítáno stočné od Čerlinky?
M. Husičková Bude to na základě jednání,  může doplácet i  obec.  Upozorňuji,  že v roce 2020 bude

vybíráno stočné se splatností do 30.6.2020 za rok 2019 městysem. Čerlinka bude vybírat
stočné za rok 2020 se splatností do 31.12.2020. Občané zaplatí v roce 2020 stočné za rok
2019 i 2020.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  znění  společenské  smlouvy  se  společností
ČERLINKA s.r.o. a pověřuje starostku podpisem, vstup do Vodohospodářské společnosti ČERLINKA s.r.o.,
pronájem kanalizace v majetku městyse Vodohospodářské společnosti ČERLINKA s.r.o.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/10/2019 bylo schváleno.

11. Vystoupení ze Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezka

Předkladatel: Ing. J.Brzák
Městys Náměšť na Hané je členem Svazu měst a obcí ČR, členem SPOV ČR, členem MAS Region HANÁ a
členem Sdružení  historických  sídel,  Čech,  Moravy  a  Slezska.  Členství  ve  sdružení  však  není  přínosem
pro městys (nemáme památkovou zónu, rezervaci, kde se dají čerpat finanční prostředky na rekonstrukci
objektů ze státního rozpočtu).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje zrušení členství ve Sdružení historických sídel, Čech,
Moravy a Slezska s účinností od 1.1.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/8/11/2019 bylo schváleno.

12. Smlouva o spolupráci na úseku požární ochrany

Předkladatel: T. Otruba
V roce 2008 byla podepsána mezi obcí Olbramice a městysem Náměšť na Hané Smlouva o sdružení prostředků
na společnou jednotku požádrní ochrany.
Vzhledem k měnící se legislativě je třeba zrušit. Zastupitelstvo obce Olbramice schválilo znění nové smlouvy
včetně úplaty 1x za rok ve výši 5000,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje
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ukončení Smlouvy o sdružení prostředků na společnou jednotku požární ochrany.1.
znění Smlouvy o spolupráci na úseku požární ochrany (úplata 5000,- Kč/rok) a pověřuje starostku2.
podpisem smlouvy

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/12/2019 bylo schváleno.

13. Dodatek k úvěrové smlouvě č. 0317900429/LCD

Předkladatel: Ing. M. Hrabal
Městys Náměšť na Hané čerpá úvěr od České spořitelny na projekt "Modernizce ZŠ Náměšť na Hané" Úvěrová
smlouva byla do 30.11.2019. Je třeba se Spořitelnou uzavřít dodatek na čerpání ke skutečnosti, že stavba bude
ukončena k 31.12.2019 a firma vystaví závěrečnu fakturu v lednu. Po poradě s Ing. M. Faltýnkovou je vhodné,
aby se dodatkem ke smlouvě prodloužil termín čerpání raději do 31.3.2020.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  uzavření  dodatku  k  úvěrové  smlouvě
č. 0317900429/LCD  ze dne 22.6.2018, kterým se prodlužuje termín čerpání úvěru do 31.3.2020. ZM
pověřuje starostku podpisem dodatku.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/13/2019 bylo schváleno.

14. Petice k výstavbě DOZP

Předkladatel: Marek Švarc

Nesouhlas s plánovanou výstavbou na par.č. 290/220  k.ú. Náměšť na Hané.

Vyjadřujeme nesouhlas:  S plánovanou stavbou pro mentálně a fyzicky  postižené dospělé osoby  na pozemku
par.č.  290/220,  k.ú.  Náměšť  na  Hané  (vlastník  KU,  hospodaření  se  svěřeným majetkem Nové  Zámky  –
poskytovatel sociálních služeb, přísp. organizace, Nové Zámky 2, 784 01 Mladeč)

Dle současného  územního plánu je oblast určena pro výstavbu rodinných domů. Budova se sociální službou
pro 12 osob nezapadá do charakteru rodinného bydlení s dětmi, které tu v současné době je.

Obec při  prodeji  pozemků v  této  lokalitě  měla  jasné požadavky na kupující  těchto  pozemků,  ve  smyslu
rodinného bydlení s dětmi a domy venkovského charakteru. Kupující těchto pozemků v dobré víře s tímto také
tyto pozemky koupili.

Výstavbou tohoto zařízení by  došlo k zásadní změně charakteru bydlení k horšímu a změnilo by kvalitu
dosavadního života a ceny stávajících nemovitostí.

Diskuze:
M. Husičková Vedení městyse ani stavební úřad neměl žádné informace, až Ol. kraj požádal o povolení

sjezdu  na  pozemek.  Byla  zjištěna  skutečnost  plánované  stavby  DOZP,  byl  požádán
zástupce investičního odboru, který zaslal návrh co se má v Náměšti stavět.

p. Ziegelbauer Bylo vyvoláno jednání s Ol. krajem, jedná se o designovou stavbu, která do této lokality
nezapadne,  všichni  stavěli  tradiční  domy  se  sedlovými  střechami,  zde  je  navržena
trojúhelníková stavba s oblými rohy.

M. Švarc Na čtvrtek 5.12.2019 je  svolána schůzka pro občany se zástupci  Ol.  kraje  a  Nových
Zámků, mohou se zúčastnit všichni občané. Zde bude upřesněn jaký dům má být stavěn a
pro jaký účel.

V. Trávníčková Ol. kraj do dnešního dne nereagoval na naše námitky ohledně architekt. řešení stavby.
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V petici upozorňujeme, že lokalita je určena pro rod. bydlení zajišťující klid a pohodu.
Provoz tohoto domu bude jiný než provoz běžné domácnosti. Navržený typ domu naruší
ráz okolí. Ol. kraj nereagoval na upozornění ohledně poklesu cen nemovitostí a pozemků,
znalec odhaduje pokles o 15-18 %. Komunikace ohledně stavby s obcí ani s občany nebyla
doposud žádná, sami jsme vyhledávali informace z TP Nových Zámků. Na dnešní schůzce
s Ol. krajem bylo upřesněno, že dům bude pro 10-12 osob.

p. Dohnal důvody  petice  jsou  správné,  je  nutno  řešit  sociální  aspekt,  mají  zde  být  pacienti
se závažnými psychickými problémy

M. Švarc je nutno zjistit míru podpory pacientů, jedná se o mentální postižení, nikoli psychické
V. Trávníčková požadujeme od Ol. kraje informace, jak budou pacienti zajištěni, personál může být slabým

článkem a chci, aby tam dům nestál
M. Švarc obec vlastní sousední pozemek a bude účastníkem řízení, pokud bude mít petice více než

500 podpisů, může být zástupce pet. výboru také účastníkem řízení
P. Palátová umístění a povolení stavby bude projednáváno v ÚŘ a SŘ, stavební úřad zatím nemá žádný

podklad a žádost, obec je ze zákona účastníkem územního řízení vždy, typ domu, jeho
architektonické řešení a soulad s ÚP bude posuzovat Magistrát města Olomouc, odbor
dopravy a územního rozvoje, zatím nebylo vydáno žádné stanovisko, stavební úřad neřeší
sociální aspekt

K. Richterová občané Panského Válníku žádají městys, aby je podpořil a stál za nimi
p. Ziegelbauer občany znepokojuje  nekomunikace s  Ol.  Krajem,  jsou dostupné jen veřejně přístupné

informace a žádné konkrétnější, u občanů se dostavila nevole a nervozita, mám za to, že
došlo  k  manažerskému  selhání,  je  zvolen  nevhodný  design  stavby,  znalec  odhaduje
pokles hodnoty nemovitostí o 15-18 %, občany znepokojuje i sociální stránka věci

p. Dohnal stále se neřeší zásadní věc, že si lidé zde nepřejí tyto občany s handicapem
Z. Ježková je známo jaký stupeň postižených osob zde bude ubytován?
M. Husičková zatím nevíme konkrétně, ve čtvrtek by měli upřesnit zástupci Ol. kraje a Nových Zámků
p. Richter zaručí někdo, že zde později nebudou umístěni lidé s horším postižením?
M. Švarc zdravotní postižení bude upřesněno na jednání 5.12.2019, má se jednat více o pohybové

postižení,  právní  záruky  zřejmě  neposkytnou,  udržitelnost  využití  stavby  je  5  let  při
poskytnutí dotace

p. Ziegelbauer dnes při jednání s Ol. krajem vyšlo najevo, že TP existuje již od roku 2016, zástupce Ol.
kraje uznal, že byla špatná komunikace, v TP byla zjištěna chyba, požadujeme oficiální
opravu

V. Trávníčková sdělila, že petice bude na úřad doručena příští týden, do konce tohoto týdne probíhá sběr
podpisů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje

znění petice a podporuje petiční výbor v jeho aktivitách1.
žádá vedení Olomouckého kraje o zvážení vzniklé situace v souladu s kritérií Transformačního plánu2.
Nových Zámků

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/8/14/2019 bylo schváleno.

15. Všeobecná rozprava

Diskuze:
M. Skoupil proč na stránkách obce nejsou zveřejněny žádné smlouvy od 06/2019?
M. Husičková ze zákona zveřejňovat nemusíme, ale bude doplněno, až bude mít Hela čas
V. Trávníčková v současné době se projednává změna ÚP č. 1, co je v ní zahrnuto?
M. Husičková ve čtvrtek na schůzce bude předložen návrh změn
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Diana Huňková   ............................................................
 

Marek Švarc   ............................................................
 
Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


